
Juli2021WerkgroepZonUpdate

publieke versie

Zon-op-dak (gebouwde omgeving):
● Voor 2021 is geen SCE-subsidie meer beschikbaar (uitverkocht na 2 maanden) en

-conform het advies van het PlanBureau voor de Leefomgeving (PBL) de SCE in
2022 zo'n 30% lager uitkomt
(https://energiesamen.nu/nieuws/1194/sce-advies-voor-tarief-2022-is-te-laag).
Vooralsnog betekent dat, dat de ondergrens voor een CZoD in 2022 veel hoger komt
te liggen, te denken valt aan een ondergrens van 500 zonnepanelen (checklist op
basis van de huidige regeling);

● Om voor ons onbekende redenen wil de gemeente geen verder onderzoek doen
naar de mogelijkheden om een zonnedak te leggen op de Vilgaard……….;

● Ik heb de gemeente op hun expliciete en meermalige verzoek een Checklist
Coöperatieve Zon-op-dak (CZoD) gemaakt en aangeleverd (wat rondvragen bij
Rescoop leverde helaas geen checklist op, wel welwillende bestuursleden, die hun
kennis deelden), zie bijlage. De checklist geeft expliciet aan dat het niet zo
eenvoudig is om een coöperatief zonnedak te realiseren.Anders gezegd: indien er
ook andere uitdagingen spelen in hetzelfde project is de kans op slagen niet groot….;

● Onze gemeentelijke contacten (inclusief de wethouder) wekken de indruk dat ze wel
erg graag een CZoD willen realiseren (ondanks hun Vilgaard-reactie), hierbij wordt
overigens vaak een bespreking gecompliceerd omdat ze vaak meer willen bereiken
dan een zonnedak (zoals integrale aanpak van een wijk (vergroening t/m warmte, of
een zonnedak om burger-betrokkenheid op gang te krijgen (maar zonder de
mogelijkheid om te (financieel) participeren (en voor samenstroom om het zonnedak
in eigendom te nemen/te gaan beheren));

● Op 21 juli zou de gemeente proberen om met een concreet project te komen. Een
concreet voorstel van de gemeente met een behoorlijke haalbaarheid zijn ze echter
nog niet mee gekomen. Verdere afspraken zijn:

○ Vervolgafspraken met kerk en harmoniezaal;
○ Samenstroom rol geven in opstellen afwegingskader scholen;
○ Samen in gesprek met wijkraad en schooldirecteur Op de Heide.

Zon-op-land:
De verwachting is dat de gemeente haar beleid operationeel heeft in october/november (ja
van dit jaar..). Voor die tijd zal een project m.b.t. een zonneweide niet ontvankelijk zijn/niet
worden behandeld. Wel hebben wij met de gemeente op 21 juli afgesproken dat:
“Doorpraten over positie van Samenstroom als energiecoöperatie (o.a. i.r.t. ontwikkelaars)”,
als planning hiervoor staat sept/okt.

Rondje langs de gemeenteraad-fracties:
Was mijn idee en heb ik met meerderen besproken. Een fractie een motie kan indienen om
een onderwerp “door de gemeente” te krijgen. Dan moet je dus een redelijk panklaar project
presenteren (en verkopen). Omdat we dat gewoon niet hebben op dit moment, ben ik maar
eens niet verder gegaan met de voorbereiding van een brief naar de Gemeente Griffie.



Vergadering met de Werkgroep Zon:

In het vorige verslag kondigde ik dit aan. Nu denk ik dat we eerst maar even de vakantie
erover heen moeten laten gaan, omdat te bepalen wat prioriteit heeft om eens in de
werkgroep te bespreken.

Opmerkingen/aanvullingen worden op prijs gesteld.

Ik ben op vakantie van 27 augustus t/m 1 oktober. Ik wens -ook jullie- een fijne tijd toe!

Paul Menger
ppmenger@gmail.com
tel 0651573132
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